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18. januar 2018 

 
 
Referat for bestyrelsesmøde nr. 2 torsdag den 18. januar 2018 kl. 17.00 i bestyrelseslokalet 
 
 
 

Dagsorden:   
 
Tilstede: Anders Kaare, Per Byrgesen, Maibritt Brask, Svend Aage Holm, Jette Lukassen og 
Birgitte Rasmussen. 
 
Afbud: Johnny Bredahl 

 
 

Referent: Birgitte Rasmussen 
 
 
 
1. Behandling af forslag fra bestyrelsen 

 
Lejerbos jurist har genovervejet vores forslag til hundetilladelse. Han foreslår, at punkt 1 
erstattes af vedlagte side. 
Formanden orienterede om små justeringer i beretningen 
punkt 5.1 lille ændring på gæste-p blanket, at det ikke tilladt at benytte mere en én gæste-p pr. 
dag. 
Punkt 5.2 ingen ændringer 
Punkt 5.3 vedtaget 
Punkt 5.4 vedtaget 
 
 

2. Hundetilladelse efter gamle regler 
 
Lejerbo mener, at vores gamle regler ikke giver mulighed for at sige nej til vores udestående 
hundetilladelsesansøgning. 
Den udestående hundetilladese bliver givet efter samråd med lejerbos jurister. 
 
 

3. Behandling af forslag fra beboerne 
 
Forslag 6.1  Forslag om grill på altaner   (vedr. husordenen) 

Flertal i bestyrelsen mener det er til ulempe for beboerne 
Forslag 6.2  Forslag om bordtennis-lokale 

Forslaget trukket, da forslagsstiller ikke kan møde op til afdelingsmødet. 
Forslag 6.3  Forslag om skiltning 

Forslaget trukket da forslagsstiller ikke kan møde op til afdelingsmødet. 
Forslag 6.4  Forslag om grill-plads ved storskrald 
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Bestyrelsen støtter ikke forslaget, men forslår Kelds græsplæne, og at vi får en ordning 
med ham.  
Forslag 6.5  Forslag om 2 husdyr    (vedr. husordenen) 

Bestyrelsen støtter ikke forslaget. Forslaget skal ændres for at der kan stemmes om det. 
Forslag 6.6  Forslag om mere belysning   (jf. beretningen) 

Afstemning er unødvendig, da der er gang i mere belysning i området. 
Forslag 6.7  Forslag om drøftelse af rengøringen  (jf. beretningen) 

Det forventes at forslaget bliver trukket når vi når frem til afdelingsmødet. 
Forslag 6.8  6.8.1 om præsentationer 

Vi opfatter punkt 6.8.1 som en henstilling til dirigenten 
           6.8.2 drøftelse af katte-situationen 
Forslagsstiller får besked om, at det kan man ikke stemme om 
           6.8.3a Forslag om store sten langs gangstierne 
Må udsættes til facaderne er malet. 
           6.8.3b Forslag om insektvenligt tag på kommende storskraldsskur 
Bestyrelsen støtter ikke forslaget 
           6.8.4 Forslag om ændring af hundevedtægten (husordenen) 
Bestyrelsen støtter ikke forslaget.                           
 
Orientering om situationen efter Lejerbo Københavns og Koldings udmeldelse. 
Anders orienterede. 
 

4. Skal vi invitere Henrik Ellesøe YouSee ? 
Det blev besluttet ikke at invitere Henrik 

 
 

    
 
 


